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 ACTA DE LA SESSIÓ DE LA JUNTA VEÏNAL   
 
 
Dia: 1 d’Octubre  de 2019   
Horari: de 20’30h a 21’50h 
Caràcter: Ordinari 
Lloc: Sala d’Actes de l’EMD 
 
Assistents: 
President: 
Guillem Boneu Santamaria 
Vocals: 
Ramón Buchaca Pérez 
Francesc Manchó Domingo 
Maria Antonia Manchó Mingot 
Maria del Mar Martínez Gispert (s’incorpora més tard) 
Laura Berenguer Aler 
José Torres Inglán 
Núria Chambert Tomas 
Alejandro Serra Gabernet 
Valentí Domingo Majos 
Rosa Mª Plana Sorolla 
 
Funcionària 
Gemma Castells Guiu, secretària Acctal. de l’EMD 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1.- PROPOSTA APROVACIÓ DE L’ACTA  DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
S’ aprova l’Acta de la sessió anterior del dia 18 de juliol de 2019, per 8 vots a 
favor i 3 abstencions, ja que el Sr. Torres, la Sra. Berenguer i la Sra. Plana 
expliquen que no han pogut llegir-se prèviament l’acta. I no l’han pogut veure 
en temps suficient. 
Els grups de l’oposició proposen que volen que se’ls torni a enviar l’ordre del 
dia i la documentació amb paper, malgrat que la secretària fa constar que això 
ens donar passos enrere per adaptar-nos a la nova normativa.  
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També es proposa enviar l’ordre del dia i la documentació adjunta per correu 
electrònic, i decideixen que ho volen tot en paper. Per part del l’equip de govern 
diuen que no cal en paper. 
I finalment també es decideix que es vol que es llegeixi en veu alta l’acta 
anterior i després es voti. 
 
2.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEFINITIVA DELS COMPTES GENERALS 
2018 
 
Un cop revisats els documents, s’acorda per unanimitat dels assistents aprovar 
els comptes generals 2018. 
 
3.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’INFORME DE MOROSITAT 2on 
TRIMESTRE 2019 
 
S’aprova per unanimitat aquest informe. 
 
4.-PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL RECONEIXEMENT DE CRÈDIT  DE LES 
DESPESES EFECTUADES AL 2018 
 
S’aprova per unanimitat l’aprovació d’unes despeses referents als comptadors 
reg, drenatge del camí de les plantes, que es va passar a despeses del 2019. 
 

5.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PROJECTE DE “ RENOVACIÓ DE LA 
XARXA D’AIGUA POTABLE DEL CARRER SANT JORDI, VORERA 
SENARS” 

S’informa que tenim aquest projecte de renovació de la xarxa d’aigua potable 
del poble. I que per tirar-ho endavant s’ha d’aprovar pel Ple. 
El Sr. Torres comenta que, els diners aquest que es destinen al clavegueram 
son uns diners que regalem a l’Ajuntament de Lleida, ja que ho paga l’EMD.  
S’aprova per unanimitat que es dugui a terme el projecte.  
 

6.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DELS PROJECTES QUE VOL PRESENTAR 
L’EMD A LA SUBVENCIÓ DEL PUOSC 2020-24 

S’informa de la nova subvenció que ha publicat la Generalitat de Catalunya, el 
PUOSC, que és el Pla Únic d’Obres i Serveis de Catalunya per al periode 
2020-24 àmbit local. Aquest plà té dues linies de subvencions, una per 
inversions i un altra per acció territorial.  

L’import màxim per cada ens beneficiari serà per a la linia d’inversions de 
250.000€ i per la linea d’acció territorial 120.000€.  
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El President explica que per la linia d’inversions s’ha pensat presentar un 
projecte per la renovació de tuberies de la xarxa d’aigua potable. S’ha 
d’estudiar en quina zona de la població. 

I per la linia d’acció territorial, el President explica que es proposa un projecte 
de millora del poliesportiu, cobrir el poliesportiu. 

La Sra. Berenguer pregunta si es pot fer un centre poliesportiu nou més a prop 
del col.legi, i no arranjar el ja existent, el president respon i diu que no hi ha 
lloc, ara per ara només seria possible si es compra un hort i ampliar la zona on 
està. 

El President afegeix que, aquest cop els projectes que es sol.liciten en aquest 
subvenció inicialment no es poden modificar, el  que es demana es el que es te 
que executar. I es subvenciona com a màxim el 95% del pressupost, ja que 
depèn del nº d’habitants,  5% el te que assumir l’EMD. A la vegada que es 
compatible amb altres subvencions respecte al mateix projecte. 

En quant temps es faria aixó, pregunta la Sra. Berenguer, s’explica que aquest 
plà es per al periode 2020-24. 

El President explica que a la reunió que varen ternir amb la Regidora, Jordina 
Freixanet, es va comentar aquest projecte que es volia fer i ens va acordar que 
el pagament l’avançaria l’Ajuntament de lleida, que es farien càrrec ells de 
l’obra inicialment. 

El Sr. Torres diu que, això s’ha d’aprovar perque tot el que es millora pel poble 
es positiu. Encara que ho veu dificil, se li explica que no es l’Ajuntament de 
Lleida sino la GENCAT la que ho aprova. 

S’han d’explicar be els projectes amb les seves memòries i les necessitats que 
te l’EMD per a que s’aprovin. 

S’aprova per unanimitat la proposta.  

 

7.- PROPOSTA PER MODIFICAR L’ORDENANÇA DE CEMENTIRI DE SUCS 

S’informa de la situació actual del cementiri de Sucs, i el president  explica que 
no té nínxols disponibles ja que només en queden dos de lliures. 

Així, per una banda, es proposa que només es puguin cedir els drets funeraris 
dels nínxols quan es necessiti.  

I per altra, que només es puguin cedir dos drets funeraris dels ninxols com a 
màxim.  Fins ara es cedien de tres en tres o de dos en dos. 

I, en tercer lloc, es proposa establir la numeració 
dels ninxols, de baix cap a dalt.  1            6           7 

 
2    5       8 
 
3    4       9
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També es comenta que caldria actualitzar els preus de les taxes dels nínxols 
en l’ordenança.  

Finalment la Sra. Laura Berenguer, pregunta si una familia està en situació de 
necessitat i no pot amb les despeses, que passa? El President explica que aqui 
a l’Ajuntament hi ha 2 nínxols a disposició de la gent que està en situació de 
necessitat. 

 A l’Ordenaça fiscal  de cementiri, en el seu  art. 6 consta que: “estan exempts 
de pagament dels drets d’enterrament en al fosa comuna els pobres de 
solemnitat que traspassin en aquest municipi.” 

El president comenta que ara es vol fer una ampliació de 15 nínxols nous. Es 
decideix fer una proposta de modificació de l’ordenança. 

 

8.- DONAR COMPTES DE LA REUNIÓ QUE VA TENIR LLOC A L’EMD DE 
SUCS AMB LA REGIDORA JORDINA FREIXANET 

El president explica que, a la reunió el Sr.Postius no va poder assistir, i va venir  
la regidora Freixanet. 

I en la reunió es va parlar en primer lloc, dels problemes amb les carreteres que 
son de la CHE, es va comentar de fer un projecte conjunt amb les poblacions 
d’Alcarrás, Gimenells, Pla de la Font, Sucs, Raimat i Lleida, i es presentaria a la 
CHE. I que, la Regidora, la Sra. Jordina, parlaria amb el Sergi Gimeno de com 
estan els informes per la carretera. Per senyalitzar, arreglar els clots, etc. 

Després es va llegir el Conveni que te l’Ajuntament de Lleida amb l’EMD de 
Sucs, i es va acordar que, cada any pujarà l’aportació económica, i amb 3 
anys,13.000€, total 190.000€, fins al 2022.  

La Sra. Laura Berenguer comenta que s’ha informat que en aquests diners 
també està inclòs el sou del President, el president diu que no, que es a part. 

A la vegada que, el President explica que va haber una discrepancia, perquè 
en el Conveni es va dir que a Sucs i a Raïmat  s’aportava la marteixa quantia, i 
a part diners perl parc del Vilot, Sucs, te un annex al conveni de 5000€ pel parc 
del vilot i 12.500€ anuals pels camins. Malgrat que Raïmat no te tanta extensió 
ni de camins ni  parcs que mantenir te el mateix pressupost. 

Es fa un projecte per estudiar com estan els camins de Sucs i buscar la solució, 
serà temporal, però l’important serà tenir el projecte actual dels camins. Ja que 
els 12.500€ son pocs diners, nomes servirà per tapar imprevistos i clots 
puntuals. 
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També se li va preguntar a la Regidora si es compliria el punt que va presentar 
moció de la plataforma, que era, amb 4 anys canviar les tuberies d’aigua 
potable i clavegueram, i la resposta va ser que no hi ha diners. 

També es va presentar el projecte pensat pel PUOSC, i li va semblar be, la 
subvenció no la podem avançar nosaltres i es va acordar que ho avançaria 
lleida i després se li retornarà quan ens ho paguin a l’EMD. Els tècnics de 
l’Ajuntament  elaboraràn el projecte. 

Respecte aI poliesportiu també ens farien el projecte i ja es demanaria si es 
possible una subvenció a altres entitats. 

Finalment es comenta que la biblioteca està obsolet el seu fons de llibres, 
1000€ cada any s’ha donat, pero s’han fet armaris i altres materials. Que no hi 
ha cap llibre nou. Es comenta que potser seria bo  demanar la xarxa wifi, això 
queda per més endavant. 

I que cada mes la Regidora te la voluntat de reunir-se amb les EMD’s. 

 

9.- ES PRESENTA UNA MOCIÓ AL PLE PER PART DE L’EQUIP DE 
GOVERN  

 
“L’equip de Govern (AIS-ERC) i Junts x Cat, presenten la següent moció al Ple : 

 

Que, degut al mal estat dels camins Municipals de Sucs, (estan registrats a 

l’Ajuntament de Lleida) dificulta considerablement el dia a dia dels nostres veïns que hi 

tenen que transitar contínuament. 

Amb aquesta situació s’ha arribat al punt de no disposar de cap partida pressupostària 

des de l’Ajuntament de Lleida per a la seva millora. 

Totes les intervencions que s’han fet fins al moment, han sortit de l’EMD de Sucs, dins 

la subvenció que rebem de l’Ajuntament de Lleida, tret de dues petites intervencions. 

Fem constar que al nou Conveni regulador entre l’Ajuntament de Lleida i l’ EMD de 

Sucs, signat el 6 de maig de 2019, estableix en el seu  Annex segon, una quantia  de 

12.500 € per al manteniment dels nostres camins. Aquest import és insuficient per la 

recuperació d’aquests. 

En la reunió que es va duu a terme amb la Primera Tinent d’Alcalde, la Sra. Freixanet, 

es van poder exposar els motius d’aquesta situació, amb el comprimís de fer un 

projecte de l’estat en que estan els camins de Sucs i buscar la solució oportuna. 

Donat que Sucs és un poble agrícola i ramader, i formant part del municipi de Lleida, 

almenys necessita un tracte igualitari de manteniment i reparació dels camins de Sucs. 

 

Per tot això,  
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Es demana realitzar aquest projecte al més aviat possible i buscar la solució justa pel 

seu manteniment. 

Sucs, 1 d’octubre de 2019 

El president de l’EMD de Sucs 

Guillem Boneu Santamaria” 

Es llegeix  la moció per part del President i s’aprova per unanimitat de tot el Ple. 

10.-  PRECS PREGUNTES 
 
La Sra. Rosa Plana planteja respecte les plaques solars als edificis, si en les 
ultimes cases noves es faria una reducció de l’IBI si s’aplica als edificis nous de 
Sucs.  
Hii havia una subvenció que no es reflexa al conveni, el president diu que 
s’aplicarà el mateix que s’aplica als edificis de lleida. La Sra Plana demana que 
des de l’Ajuntament de Sucs es pugui  informar si algú es fa una casa nova ara, 
t’obliguen que una part de la mateixa s’instal.lin plaques solars.  Es decideix 
que ho consultarem i informarem al respecte. 
També pregunta la Sra Plana que quin dia es pot començar a fer la crema 
d’arbres. L’informem que a partir del 16 d’octubre. 
El Sr.Torres, pregunta per la quantia del sou que va demanar el president, el 
president diu qu,e no ha demanat res, es el que ve imposat per part de 
l’Ajuntament que equival al sou d’un regidor ( dedicació no exclusiva). 
El Sr.Torres torna a reclamar quin es el resultat de la seva segona analitica de 
l’aigua, el president comenta que la Susana ho ha tornat a demanar al Jordi 
Domingo perquè no ens ho han enviat de forma detallada. 
 
 El Sr Torres torna a reclamar la queixa del seu fill per l’ocupació d’un camí,  
s’informa que s’està a l’espera d’un estudi nou del pla lde camins de lleida i a 
partir d’aqui s’analitzarà be cada cas. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar,s’aixeca la sessió, de la qual extenc, 
com a secretaria, aquesta Acta.  

 
        

La Secretària                                        Vist i plau 
                                                                        El president                                                                                     
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